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Jak codziennie, wczoraj w południe doszło w Irdning do konferencji

prasowej. Tym razem na pytania dziennikarzy odpowiadał Alessandro

Florenzi. Wtorek z kolei został zarezerwowany dla Erika Lameli. 

 

Powrót

- Jeśli wróciłem w tym sezonie tutaj do Romy to dlatego, że trener i klub mnie

chcieli. Jestem bardzo zadowolony z bycia tutaj. Muszę utrzymywać dobrą pracę,

którą wykonywałem w ostatnich tygodniach.

 

Ambicje

- Czy czuje, że moja kariera stoi w kolejce do startu po tym jak zostałem wybrany

najlepszym graczem Serie B obok Verrattiego i Insigne? Myślę, że liczby mówią

same za siebie: każdy z naszej trójki spisywał się bardzo dobrze w zeszłym sezonie.

W rzeczywistości chcę skorzystać z tej okazji i podziękować Crotone i moim byłym

kolegom, ponieważ im zawdzięczam moje występy.

 

Młodzi

- Trudnym jest dla nas młodych znaleźć przestrzeń we Włoszech, nie zawsze

otrzymujesz dużo czasu, aby grać w najwyższej klasie. Tu, w Romie, trener wierzy w

wielu z nas. W drużynie jest wielu młodych graczy - ludzie jak Bojan, Lamela, Pjanic.

Musimy dawać z siebie wszytko tydzień po tygodniu, aby pokazać, że zasługujemy

na grę. Potem ci, którzy spisują się najlepiej otrzymają szansę. Pod koniec dnia to

Zeman zdecyduje co jest najlepsze dla drużyny.

 

Rady

- Staram się zbierać wszystkie rady, które otrzymują od starszych graczy. Jak to jest

pracować z De Rossim? Powiedział mi, abym wykonywał proste podania i

zachowywał spokój. W ten sposób grając razem zbiegiem czasu znajdziesz właściwą

równowagę.

Rzymianin

- Co znaczy być jednym z Rzymian w tej drużynie? To niesamowite uczucie. Tutaj się
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urodziłem, jestem fanem Romy więc czuję prawdziwe poczucie odpowiedzialności.

 

Doświadczenia z Serie B

- Tak działa rynek transferowy i w moim przypadku wykorzystałem to bardzo

dobrze. Gdybym został tutaj w zeszłym sezonie, prawdopodobnie nie rozegrałbym

wielu spotkań. Stąd odejście do Crotone pozwoliło mi wspiąć się po linie. Na

szczęście miałem okazję do regularnej gry i bawiłem się tam. Jestem tutaj na bazie

tamtego doświadczenia. Klub i trener chcieli abym tutaj był i mam zamiar

skorzystać w pełni z tej szansy.

 

Pozycja

- Grałem na środku pola w Crotone i zawsze grałem tam w młodzieżowej

reprezentacji Włoch, stąd myślę, że mogę robić to samo tutaj. Czuję, że to moja

najlepsza pozycja. Jednak jeśli zostanę poproszony o grę na boku obrony czy na

skrzydle, będę robić to z takim samym zaangażowaniem.

 

Osobisty cel

- Oczywiste, że moim osobistym celem jest grać jak najwięcej. Jednak będzie to

zależało od tego jak się przygotuję i jak ciężko będę pracował.

 

Zeman

- Trener nie dawał mi żadnych szczególnych instrukcji, to samo mówił wszystkim

pomocnikom. Z jego metodami treningowymi czuję się jakbym był w domu.

Zaczynamy widzieć owoce ciężkiej pracy, którą wykonywaliśmy od początku. Nigdy

nie przechodziłem takich przedsezonowych przygotowań jak te, jednak cieszę się,

że to zrobiłem. Dobrze wykonujemy pracę i ważnym jest, aby nadal tak było.

 

Nowe zakupy

- Wszyscy wyglądają dobrze, nawet Piris. Spodziewałem się, że De Rossi i Balzaretti

będą w dobrej kondycji, gdyż brali udział w Euro i nie byli tak dużo czasu poza akcją.

Wszyscy przybyli na obóz zdeterminowani do dobrej pracy.
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US Tour

- Było świetnie. Nie spodziewaliśmy się zobaczyć tak wiele pasji ze strony kibiców.

Wiele osób przychodziło na nasze mecze. Wyjście na stadion w USA i zobaczenie, że

jest pełen ludzi, było niesamowitym doświadczeniem.

 

Autor: abruzzi
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